
Referat FAU møte Lysejordet skole      26 oktober 2022 

 

Rektor innledet: 

• Ny leder driftsstyret: Nina Lokh går av. Skolen er på jakt etter ny leder for driftsstyret. Betalt 

verv. Med politikere og skoleledelse for å holde oppsyn med daglig drift og godkjenne 

budsjetter. Interesserte melder seg gjennom FAU representant til rektor.  

 

• Lekser: Rektor sier skolen har bevisst strategi om å få en felles leksestandard på skolen, 

målet er å motivere til læring og medvirkning. Dette kan innebære å gi mindre mengde 

lekser, og stimulere til lekser som er mer i den nye læreplanens retning, samt redusere 

nivåforskjellen mellom de som får hjelp hjemme og hvem som ikke får det. Mange foreldre 

mener det er for lite lekser. Lærerne har ansvar for å tilpasse leksenivå til den enkelte. Noen 

mener det gis for generelle lekser som det er vanskelig å følge opp. Rektor sier prosessen 

rundt leksene pågår ennå, og skolen har endret seg siden foresatte gikk på skolen, også nå 

med LK20. Hun tar med seg tilbakemeldingene, og vil forsøke å sikre at alle lærerne bruker 

"Showbie" rett, slik at det er et gunstig verktøy for både skolen og foresatte. Det er et ønske, 

både fra foreldre og skolen vedr. lekser at måten lekser gis, gjennomføres og følges opp må 

samkjøres på skolen slik at lærerne gjør det på en mer enhetlig og enklere måte slik at 

foreldre enkelt kan få oversikt og følge med.  

 

 

• Bibliotek: Opprusting av biblioteket for å gjøre det mer trivelig. Innspill rundt opprustning 

mottas med takk. Skolen har ikke egen bibliotekar, men en arbeidsgruppe av lærere som har 

fått tid til å arbeide med dette.  

 

Diskusjon i FAU gruppen uten rektor: 

• Skolefotograf: Anbudskonkurranse for ny skolefotograf gjennomført av FAU.  

 

Vedtak: Smil Foto utnevnt som ny skolefotograf.  

 

• Opprustning uteområde: 800.000 NOK mottatt fra Sparebankstiftelsen. Uteklasserom + 

oppgradering av Tarzanjungelen har blitt søkt om. Rektor prioriterer.  

 

Vedtak: Viktig å sikre at Oslo Kommune sikrer konkurranse om oppdraget for å sikre best 

valuta for pengene. 

 

• Regnskap FAU 2021: Overskudd 15,000 kr i 2021. Kontantbeholdning 75,000 kr.  

 

Vedtak: Regnskapet for 2021 ble godkjent.  

 

• Luftkvalitet: FAU ønsker å iverksette et prøveprosjekt for å teste luftkvaliteten i klasserom 

på fjerdetrinn og er villig til å betale for sensorer og koordinere med skoleledelsen rundt 

implementering.  

 



Vedtak: Pris for anskaffelse av sensorer vil bli innhentet til neste møte. FAU leder vil 

diskutere med rektor rundt implementering før neste møte.  

 

• Bytte leder FAU: Leder Christian Brandsnes ønsker å gå av, men ingen arvtager meldte seg 

så han tok gjenvalg.   

 

• Neste FAU møte 24 november kl 18 

 

 

 


